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Interpelacja

ws. “zielonych przystanków” oraz ich bieżącego utrzymania

Szanowny Panie Prezydencie,
 

uprzejmie proszę o wskazanie lokalizacji wszystkich przystanków komunikacji miejskiej, 
na wiatach których zamontowano maty z rozchodnikiem (tzw. “zielone wiaty”) oraz       
o informację czy i jeśli tak, to które przystanki zostaną wyposażone w podobne 
rozwiązanie w przyszłości.
 

Jednocześnie, w związku z głosami mieszkańców, zwracam uwagę, że rośliny posadzone 
na części z wiat przystankowych usychają, stąd uprzejmie proszę o interwencję                    
i wyegzekwowanie bieżącej pielęgnacji “zielonych przystanków”.
 

Uprzejmie proszę o ustosunkowanie się do interpelacji.





Z wyrazami szacunku,


